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U Vukq'varu,30. oZuj 2023,.

Na sjeQnicu $koistog

Martin{ Salafnon, Mari

prisutari Donfagoj Bili6

Ostali qazod4i: ravnate

Ivankoyid kap zapisni

Obavij(st o oprZavanju

l. Veri{ikacija Zafl i snik4

Verifikacija

Prije{n po raspi
izvrSitelj/ica, t"4 eme na odredeno

4 Prije(n po

neodfedeno

Sxor,sxoc oDBoRA od 30. oLajka2023.

ika2023. s podetkom u 7:30 sati odazvali su se: Jasna Madarac,

Ivana Mujki6 i Adrian Hutz. Na sjednici nije biooni Hutz,

a Lemac, radunovotkinja Nevenka Dumi6 i tajnik Domagoj

odbora sa sljede6im

DNEVNIM REDOM:

Skolskog odbora od 22. prosinca 2022. god.
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ju za kuhara (mlL) - I izvr5itelj/ica, puno radno vrijeme na

u za kuhara (m/Z) - I izvr5itelj/ica, nepuno radno vrijeme na

2a2022.

planaza2022.

lrma
prihoda iprimitaka

10.

poslovanju



Kao izvjestiteljica za 9. todku dnev

reda glede 9. todke:: odnosno da se

stjecarrju i nadinu koriStenia vlasrtit

P redsj ecln ica Skolskog odborcr

dnevnog'reda.

l. Veriflikacija Zapiisnika sjedrr

ZapisniA sjednice Skolskog odhora

primjedlti.

2. Verifiikacija mandata imenova

Predsjednica Skolskog odbora pro

zatralenje lzvadak o podacima iz

od novog dlana - oba dokumenta

Novi dlan, Adrian lJutz ukratko se

Skole. Adrian Hutz .ie svu potrebn

dlanovima na uvid.

Predsjealnica Skolskog odbora r.

ntandata za Adrianct Hutza u

ilanovima Skolskog odbora, do -J. s

Prijem po raspisanom na

izvr5itelj/ica: puno radno vrij

Ravnatelj ica izvjeStava o natjedaju

dopust o,Cnosno prestanak radnol;

god ine. I(avnatelj ica nastavlja; na

udovoljava uvjetima natjedaja. {)d

Povjerenstvorn i raz.govoru s R.av

dorrosi odluku kako ce se Skolsf.

radnorn rrjestu uditelja razredner

Prema svemu navedenom. Rav

Predsj edln ica Skolskog odbora alaj

3.

I

suglasnost za zapoSlj avanj e Edi te

i daju .svoju

reda. Ravtratelj ica je zamol ila Pred sj edn icu za izmjenu dnev nog

pravilnika uvrstijos i Pravilnik ood usvajanja izrnjena navedenilr

na glasovanje - svi prisutni slaiu se sa prijedlogom za izmjenu

Skofskog otlbora od 22. prosinca 2022. god.

22. prosinca 2022. god. jednoglasnoje prihvaten, bez dopuna ili

ilana Skolskog odbora

rila je identitet novog dlana. Od Ministarstva pravosuda i uprave

ne evidencije, kao i Uvjerenje da se ne vodi kazneni postupak

dostavljena prije verifi kacije mandata.

predstavio ostalim dlanovima odbora - dolazi iz redova Osnivada

je bila dostupnadokumentaciju dostavio u tajniStvo Skole koja

na glasovanje - svi prisutni jednoglasno su prihvatili prijedlog

i ostalimi odbor Osnovne ikole Mitnica, a mandat traie kao

'bnja 2025.

u za uiitelja razredne nastave u produZenom boravku (m/L) -
na odretleno

- da je razlog raspisivanja natjedaja odlazak uditeljice na rodiljni

radnika kojije primljen na ovo radno mjestu u prosincu 2022.

jedaj se prijavilo uk,rpno Sest kandidata, a od toga detiri kandidata

detiri pozvana, svi su kandidati pristupili usmenoj procjeni pred

tefjicorn. Nakon obavljene procjerre i razgovora, Povjerenstvo

odboru predloZiti kandidatkinja Edita Horvat zazapoiljavanje na

ve u produZenoln boravku na odredeno, puno radno vrijeme.

ica predlaLe Editu Horvat za zapolljavanje.

na glasovanje - svi prisutni slaZu se sa prijedlogom



4. Prijerm po raspisanom nat

neodre(leno

za kuhara (m/L) - I izvr5itelj/ica, puno radno vrijeme na

Ravnateljica izvje5tava o nat - da je razlog za raspisivanje natjedaja dobivanje suglasnosti

poslova u kuhinji zbog nadina prehrane od l. sijednja te da se narninistarstva zbog poveianja

natjedaj prijavilo ukupno deset idata, a od toga sedatn kandidata udovoljava uvjetima natjedaja. Od

pristupili usmenoj procjeni pred Povjerenstvom i razgovoru s
sedam pozvanilr, svi su kan

Ravnatelj icom. Nakon obav ll jene i razgovora, Povjerenstvo donosi odluku kako ie se Skolskom

odboru predloZiti kandidatkin risija Nikofic za zapo!;ljavanje na radnom mjestu kuhara/ice na

rreodredr;no, puno radno vrije

zapoSljavanje.

a svemu navedenom, Ravnateljica predlaLe Marisiju Nikoli6 za

P r e dsj ecln ic a Sko ts k,o g odb ora na glasovanje - svi prisutni slaZu se .sa prijedlogom i daju .svoju

Nikolit.s u gl as nct s t z a z ap o 3 lri av anj e

za kuhara (mlL) - I izvr5itelj/ica, nepuno radno vrijeme na

Ravnatellj ica izv.ie5tava o natjefaju

todki; te da se na natjedaj prijaviilo

da je isti razlog za raspisivanje i ovog natjedaja kao i u prethodnoj

kupno tri kandidata, a od toga dva kandidata udovoljavaju uvjetima

nadedajaL. Od dva pctzvan4 ob{ su

obavljene procjene i razgovor{, Pr

ndidata pristupila usmenoj procjeni pred Povjerenstvom. Nakon

vjerenstvo donosi odluku kako 6e se Skolskom odboru predloZiti

kand i datki nja lvana \{ idra( za z|t avanje na radnom mjestu kuhara/ice na neodredeno, nepuno radno

vrijerne. Prerna svemu navedenpm, v n ate fj i ca pred laZe Ivan u V i dra t, za zapoSljavanj e.

P r e d sj e dn ic a Sko ls ko g odboro na glasovanje - svi prisutni sla2u se sa prijedlogom i daju svoju

sugl asna'st za zapoifi' avanj e lvQne idrai.

6. Usvajanje Financijskog izvjeS6 2a2022.

Radunovotkinja izvjr:Stava o nfijv ukupnim prihodima i

i drugo. U prilogu serashodima u 2022. s:odini. o izvori

nalaze sr,i dokumenti o kojirna je unovotki nja lzvjeStavala.

Predsjed'nica Skol,skog odbora claj

Financijskog izujeitct zo 2022.

na glasovanje prisutni daju svoju suglasnost za usvajanje

7. Usvajanje Inventrure za202il,

Radu novotki uja izvje:Stava o na-iv ijirn stavkama lnventure 2a2022. - govori o otpisu dijela Skolske

oprerne, o donacijama koje je Skrtla imila i urudila te o iznosinra nabavljenog i rashodovanog po odluci

Skolskop; odbora od pro5le golline

izvjeStavala.

ijirn stavkarna Financijskog izvjeS6a - o

a i iznosima financiranja u proSloj godini

U prilogu se nalaze svi dokumenti o kojima je radunovotkinja



Predsjednica Skolskog

Inventure za 2022.

8. Usvajianje Izvr5enja financiijs

Radunovotkinja izvjeStava o n{j

dva rebalansa financijskog plapra

pokriveno oko 90% planiranih sta

tako, u prrilogu se nalaze svi do|<u

Predsj etln ica Skolskog odbor,t,

Izvr! enj a Jinanc ij s ko g pl an a z a,,l 0

9. Usvajianje izmjena: Pravilirik
Procedura pradenja i naplate pri
Pravilniik o stjecanjju i naiinq

Ravnateljica ukratko obja5nja\'a

pravilnika glavna promjena jQ:;t

promjerru u Pravilniku o stjegarrj

uvrStava i pravo raspolaganja pr

vlastitih prihoda za podizanje q6en

Predsj etln ica Skols kog odbor,T

iznlena u Pravilniku o

naplate prihoda i printitaka,

koriit en i a v la,stit ih pr ihod ct.

10. Razrno

Ravnateljica izvjeStava

obnovu zgradajavnog

potrebrre doku merrtacije

Predsjedinica Skolskog odbora i:akl

Zapisnik vodio

Domagoj Ivankovic

D.[,*,k,L'

na glasovanje - svi prisutni daju svoju suglasnost za usvajanje

plana 2a2022.

ijim stavkama iz lzvr5enja financijskog plana 2a2022. - govori o

2022. godini, odnosno da je s Financijskirn planom bilo uspjeSno

ki, a da je drugim rebalansom uglavnom sve izjednadeno. Jednako

ti vezani za ovu todku dnevnos reda.

na glasovanje - svi prisutni daju svoju suglasnost za usvajanje

jednostavnoj nabavi, Pravilnik o sluZbenim putovanjima,
poslovanju ii primitaka, Procedura o blagajniikom

tenja vlastitih prihoda

kojih je promjena doSlo u navedenim pravilnicima - kod svih

verzija valuta odnosno konverzija iz kune u euro. Kao glavnu

i nadinu koriStenja vlastitih prihoda, Ravnateljica navodi da se

ima iz udenidke zadruge te da se uvr5tava i mogu6nost kori5tenja

g standarda (mogu6nost nagradivanja udenika i slidno).

na glasovanje - svi prisutni daju svoju suglasnost za usvajanje

nabati, Pravilniku o sluibenim putovanjima, Proceduri pracenja i

uri o blagajniikont poslovanju i Prqvilniku o stjecanju i naiinu

o rasprf;il natjedaju za dodjelu

odborl

sektora" or

za sudierlo

strane Ministarstva te

anje u ovom natjedaju.

bespovratnih sredstava za

da se iutenzivno radi na

tzv. "Energetsku

prikupljanju sve

uduje sjednicu u 8:13

Predsjedn ica Skolskog odbora

Jasna Madarac


